
 
 
Referat  
Bestyrelsesmøde i Brug Folkeskolen 
Mandag den 22. oktober kl. 17-19 
Sal A, Sorøgade 6, 2100 København Ø 
 
Fremmødte: Lise Johansen, Maybritt Nielsen, Anna Rosenblad, Katrine Johnsen, Mette Mertz, 
Maria Blankensteiner. Afbud: Mohamed Ahmed, Mette Bladt 
 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 
2. Politisk Salon 
3. Vedtægter 
4. Folkemøde 
5. Ny hjemmeside 
6. Evt 

 
Ad. 1: Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden blev godkendt uden kommentarer 
 
Ad. 2: Politisk Salon 
Vi havde en grundig drøftelse af den kommende politiske salon. Indhold og form. Det blev også 
nævnt, at temaet er meget skolepolitisk og derfor kan svært at ”sælge” til den almindelige forælder 
på skolerne. Drøftelserne tages med til politisk-salon-arbejdsgruppemøde tirsdag den 30. oktober. 
 
Ad. 3: Vedtægter 
Vi gennemgik udkast fra Maria og Mette M. og færdiggør punktet på kommende bestyrelsesmøde. 
 
Ad. 4: Folkemøde 
Der er opbakning til at tage til Folkemøde 2019.  
Der nedsættes en arbejdsgruppe, som vil forberede en tur med mest muligt udbytte for foreningen. 
Herunder at sikre stærk formidling af udvalgt budskab, indgå samarbejder og se på muligheder for 
at afholde egen aktivitet.  
Arbejdsgruppen består af: Katrine, Marianne, Maybritt, Anna  
 
Ad. 5: Ny hjemmeside 
Der er foreløbigt indgået en mundtlig aftale med it-firmaet MICO om udførelse af ny hjemmeside. 
MICO vil forestå den samlede opgave med både programmering og web-design. Skriftlig aftale 
med MICO indgås i nærmeste fremtid.  
 
Ad. 6: Eventuelt 
Ida, som har startet foreningen ”Brug Folkeskolen i Holbæk Kommune”, har spurgt om at få lov til 
at benytte sig af Brug Folkeskolens bogholder og revision, såfremt Holbæk Kommune 
imødekommer hendes ansøgning om midler til en ansættelse i sin forening. Dette naturligvis mod 
betaling og en total adskillelse af de to foreningers regnskab. Der var opbakning til at imødekomme 
Idas ønske, og generelt at bakke op om, og udvikle samarbejdet med, ”Brug Folkeskolen i Holbæk 
Kommune”. 


